
Veiligheid 

In het coalitieakkoord is opgenomen dat we gaan bekijken of we cameratoezicht in kunnen zetten. In 
het collegeprogramma staat dat zodra het glasvezelnetwerk op de bedrijventerreinen operationeel 
is, hierover gesproken zal worden met de ICC. Echter pasgeleden zei de portefeuillehouder openbare 
orde en veiligheid in deze raad dat het plaatsen van camera’s niet mag. Zonder reden mag dat 
inderdaad niet, maar er is reden. Er is aanleiding om het plaatsen van camera’s wel toe te staan. 
Cameratoezicht mag alleen worden ingezet op openbare plaatsen als dit nodig is voor de handhaving 
van de openbare orde en om strafbare feiten op te sporen. Dat laatste is aan de orde. Er wordt met 
grote regelmaat ingebroken in huizen, bedrijven en auto’s. Het gevoel van veiligheid is hiermee in het 
geding. Auto’s op de A28 worden door allerlei camera’s geregistreerd, er is naar onze mening 
voldoende aanleiding dat ook bij de op-en afritten en op bedrijventerreinen te doen. Daarvoor moet 
wel een veiligheidsanalyse gemaakt worden (staat in het collegeprogramma voor 2015) en de 
burgemeester met een verordening toestemming verleend worden door de raad.   


